
Protokoll 

 

Styremøte #2/2017  

 

Norges Skøyteforbund  

 

Ullevål stadion, møterom US 4064 

 

28. februar kl 17.00 – 20.00 

 

 

Tilstede:   

President      Rune Gerhardsen  

Visepresident     Torbjørn Digernes 

Styremedlem     Ståle Njåtun 

Styremedlem     Kari Amble (telefon) 

Styremedlem Teknisk hurtigløp   Marcel Lesche Vanberg 

Styremedlem Teknisk kunstløp  Lise Røsto Jensen 

Styremedlem Bredde    Signe Lill Sletmoen 

Varamedlem                Petter Rukke  

Varamedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen 

Varamedlem Teknisk hurtigløp  Bjørn Pettersen 

Generalsekretær                                             Halvor Lauvstad 

 

Forfall:   

  Ingen 

 

Agenda 

 

7/2017  Protokoll styremøte 1/2017 

 

Vedtak: 

Godkjent 

 

8/2017  NSF disiplinær reglement og prestasjonsmiljø 

  Orientering om status ved NSFs president 

 

Vedtak: 

Til informasjon 

 

9/2017  Økonomi - Budsjett 2017 

  Følgende justeringer skal gjøres i budsjettutkast 2017: 

 Økning av inntekter: 

 Øke budsjetterte egenandeler hurtigløp med 200.000,- 

 Økning av kostnader 

 Øke Topp kunstløp med 100.000,- 

 Øvrige kostnader vurderes i takt med eventuelle 

inntektsøkninger 



 Hver gren oppfordres til å utarbeide konkrete handlingsplaner innen 

barn, bredde og rekruttering som vil kunne få midler fra NSFs 

breddemidler. 

 Aktivitetsplan for bredde kunstløp godkjennes med en økonomisk 

ramme på kr. 100.000,- 
 Breddekostnader skal spesifiseres pr gren i regnskapet. 

 Det budsjetteres med et overskudd for 2017 på kr 450.000. 

 

Vedtak: 

Godkjent 

 

10/2017 NSF Tinget 

 Gjennomgang av arbeidsoppgaver og ansvar ifb med NSF Ting 9. – 11. 

juni 2017 

 Innkalling er sendt alle klubber og kretser. 

 

Vedtak: 

Godkjent 

 

11/2017 Sportslig oppdatering toppidrett - Status kunstløp og hurtigløp 

Styret vil settes inn i evalueringsarbeidet etter årets sesong og orienteres om 

kommende sesongs planer av sportslig ledelse. Første mulighet er 

verdenscupfinalen i Stavanger der sportslig ledelse kan ha et orienteringsmøte 

med styrerepresentanter. 

 

Vedtak: 

Godkjent 

 

12/2017 Forhold til uorganisert aktivitet og rekruttering til skøytesporten 

Flere ulike tiltak for å skape muligheter for å gå på skøyter i lokalmiljøer 

 gjennom idrettslag, samarbeidende organisasjoner og i skoleverket via 

kroppsøvingsfaget og tilbud etter skoletid (AKS, SFO).  

 

Vedtak: 

Til informasjon 

 

13/2017 Status arrangementer 

 VM allround Hamar 

 Alt arrangementsteknisk er i rute. 

 Annonsering trappes opp siste uke frem mot VM start 4. mars. 

 Verdenscupfinale Stavanger 

 Alt arrangementsteknisk er i rute. 

 Annonsering starter dagen etter at VM allround er avsluttet. 

  

14/2017 NM Sprint Hurtigløp 2018 

Kristiansund har bedt om ett års utsettelse på å arrangere NM Sprint grunnet 

bygging av ny hall. Av den grunn er Bjugn og Ørland skøyteklubb tildelt NM 

sprint 2018. 

 

Vedtak: 



Godkjent 

 

Infosaker 

Status anleggssituasjon i Kristiansund, Gjøvik, Oslo (Valle Hovin og Sonja Henie ishall), 

Tønsberg, Horten og Leinstrand. 

 


